
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л  №  34
засідання постійної комісії міської ради з питань

житлово-комунального господарства, енергозбереження 
та комунальної власності

від 16 серпня 2017 року м.Кропивницький

Голова комісії: Зайченко В.В.
Присутні члени комісії: Пінчук  В.В.  –  секретар  комісії,

Санасарян Р.Р.  – заступник голови комісії,
Кролевець А.В., Терзов Д.С.   

Відсутні члени комісії: Голофаєв І.В.,  Захаров І.М.,  Розгачов Р.О.,
Сергієнко Г.В.

Запрошені:

Присутні:

Мосін  О.В.  –  заступник міського  голови з
питань діяльності виконавчих органів ради;
Кухаренко  В.І.  –  начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства міської ради;
Назаренко А.А. – старший інспектор відділу
правового  забезпечення  юридичного
управління міської ради;
Запорожан  С.В.  –  начальник  відділу  з
питань внутрішньої політики міської ради;

Серопян  Є.О.  –  заступник  начальника
управління освіти міської ради;

Шовенко  Л.В. –  начальник  відділу
приватизації  та  обліку управління
комунальної власності міської ради;
Ковбасюк  А.В.  –  головний  спеціаліст
відділу  приватизації  та  обліку  управління
комунальної власності міської ради

Бойко  С.В.,  Смірнов  В.О.,  Цертій  О.М.,
Яремчук В.С. – депутати міської ради;
Шеремет О.С. – голова ради ОСББ;
Ходощук  О.А.  –  представник  мешканців
будинку  по вул.  Академіка  Корольова,  15;
представники  преси  та  засобів  масової
інформації та громади



Порядок денний:

    1.  Про  розгляд  електронної  петиції  від  20.06.2017  щодо ведення
реєстру комунального майна (автор петиції: Асоціація Політичних наук, Бондаренко
Діана Геннадіївна)

          
    2.  Про  виконання  протокольного  доручення  постійної  комісії

від 05.07.2017 протокол № 32 щодо відновлення асфальтного покриття на
території  комунального  закладу  „Дитячий  будинок  „Барвінок”  (лист
від 27.07.2017 № 2822/1-01-09 начальника управління освіти Л.Костенко)

   3.  Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  1034 „Про
затвердження переліку  об’єктів комунальної власності  м.  Кропивницького,
які не підлягають приватизації”

 Доповідає:             Шовенко Л.В. ‒начальник відділу приватизації
                                           та обліку управління комунальної власності

                                            міської ради

           4.  Про погодження проекту  рішення міської ради  № 1035 „Про
затвердження  переліку  об’єктів  комунальної  власності  м.  Кропивницького,
які підлягають приватизації”

Доповідає:             Шовенко Л.В. ‒начальник відділу приватизації
                                           та обліку управління комунальної власності

                                            міської ради

 5. Про розгляд листа-звернення щодо неналежного стану будинку по
вул. Академіка Корольова, 15 та прибудинкової території (колективне звернення
мешканців)

Питання з 6 по 11 доповідає начальник Головного управління житлово-
комунального господарства міської ради Кухаренко В.І.

 6.  Про  включення  робіт  з  усунення  аварійності  скляних  блоків  у
будинку по пров. Фортечному, 21 до Програми утримання, благоустрою та
розвитку  житлово-комунального  господарства  міста  Кропивницького  на
2017-2021  роки  (лист  від  03.07.2017  №  102-вих  начальника  Головного  управління
житлово-комунального  господарства  Кухаренка  В.І.,  депутатське  звернення  від
03.07.2017 депутата Линченка М.Д.)
   7.  Про  розгляд  звернення  Ради  голів  ОСББ  про  співпрацю
від 27.07.2017 № 8

         8. Про погодження проекту рішення міської ради № 1176 „Про внесення
змін та  доповнення  до рішення Кіровоградської  міської  ради від  17 січня
2017  року  №  762  „Про  затвердження  Програми  розвитку  дорожнього
господарства та безпеки руху в місті Кропивницькому на 2017-2021 роки”
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9.  Пропозиції  до  Програми утримання,  благоустрою  та  розвитку
житлово-комунального  господарства  міста  Кропивницького  на  2017-
2021 роки (лист від 02.08.2017 № 133-вих заступника начальника Головного управління
житлово-комунального господарства Т. Савченко)
          10.  Про погодження проекту рішення міської ради  № 1177 „Про
внесення  змін  та  доповнення  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради
від  17  січня  2017  року  №  763  ,,Про  затвердження  Програми  утримання,
благоустрою  та  розвитку  житлово-комунального  господарства  міста
Кропивницького на 2017-2021 роки”

          11.  Про  виконання  протокольних  доручень  наданих  постійною
комісією від 05.07.2017 № 32 (лист від 02.08.2017 № 130-вих заступника начальника
Головного управління житлово-комунального господарства Т. Савченко)
          12. Про можливість виділення фінансової допомоги на першочергові
заходи  (лист  від  13.07.2017  №  1293/041  в.о.  директора  КП  «ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК»
Колотухи С.В.)
          13. Про вирішення питання щодо асфальтування вул. Осмьоркіна (усне
звернення депутата Кіровоградської міської ради Кролевця А.В.)
          14. Про вирішення питання щодо проведення капітального ремонту
дороги по вул. Бабушкіна (депутатське звернення депутата Кіровоградської міської
ради Пінчука В.В. від 02.08.2017 № 99).  
          15.  Про  звіт  Головного  управління  житлово-комунального
господарства  міської  ради  про  хід  виконання  ремонтних  робіт  у
м.  Кропивницькому  по  галузевим  Програмам  (усне  звернення  депутата
Кіровоградської міської ради Цертія О.М.)
. 
 
1. СЛУХАЛИ:

           Бондаренко Д.Г.,  яка  ознайомила членів  комісії  з  електронною
петицією від 20.06.2017 щодо ведення реєстру комунального майна.

В обговоренні питання взяли участь Кролевець А.В., Назаренко А.А.,
Запорожан С.В., Бондаренко Д.Г., Шовенко Л.В., Ковбасюк А.В.

ВИРІШИЛИ: 
          1. Підтримати електронну петицію від 20.06.2017 щодо ведення реєстру
комунального майна.
          2.  Рекомендувати робочій групі з питання підготовки проекту нової
редакції  Статуту  територіальної  громади  міста  Кропивницького  (створена
розпорядженням  міського  голови  від  25.10.2016  №  119)  розглянути
пропозиції викладені в петиції.

2.2.  Доручити  управлінню  комунальної  власності міської  ради
представити питання на засіданні вищевказаної робочої групи.

                                              Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.
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2. СЛУХАЛИ:
            Серопяна Є.О., який ознайомив членів комісії з листом від 27.07.2017
№  2822/1-01-09  начальника  управління  освіти  Л.Костенко про  виконання
протокольного  доручення  постійної  комісії  від  05.07.2017  протокол  № 32
щодо відновлення асфальтного покриття на  території комунального закладу
„Дитячий будинок „Барвінок”.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
          Інформацію про виконання протокольного доручення постійної комісії
від 05.07.2017 протокол № 32 щодо відновлення асфальтного покриття на
території  комунального  закладу  „Дитячий  будинок  „Барвінок”  взяти  до
відома.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

3. СЛУХАЛИ:
  Шовенко  Л.В.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом рішення

міської  ради  № 1034 „Про  затвердження  переліку  об’єктів комунальної
власності м. Кропивницького, які не підлягають приватизації” та основними
його положеннями.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
        Погодити проект рішення міської ради  № 1034 „Про затвердження
переліку  об’єктів комунальної  власності  м.  Кропивницького,  які  не
підлягають приватизації” та основними його положеннями.
.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

4. СЛУХАЛИ:
 Шовенко  Л.В.,  яка  ознайомила  членів  комісії  з  проектом  рішення

міської  ради  № 1035 „Про  затвердження  переліку  об’єктів  комунальної
власності  м.  Кропивницького,  які  підлягають  приватизації”  та  основними
його положеннями.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.
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ВИСТУПИЛИ:
          Кролевець А.В., який запропонував виключити пункт 14 „Нежитлове
приміщення  по  вул.  Пашутінській,  69”  Переліку  об’єктів  комунальної
власності м. Кропивницького, які підлягають приватизації.

ВИРІШИЛИ: 
         1.  Внести  зміни  до  проекту  рішення міської  ради  № 1035 „Про
затвердження переліку об’єктів комунальної  власності  м.  Кропивницького,
які  підлягають  приватизації”,  а  саме  виключити  пункт  14  „Нежитлове
приміщення  по  вул.  Пашутінській,  69”  Переліку  об’єктів  комунальної
власності м. Кропивницького, які підлягають приватизації.
         2. Погодити проект рішення міської ради № 1035 „Про затвердження
переліку об’єктів комунальної власності м. Кропивницького, які підлягають
приватизації” зі змінами.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

5. СЛУХАЛИ:
Зайченко  В.В.,  який  ознайомив  членів  комісії  з  листом-зверненням

щодо  неналежного  стану  будинку  по  вул.  Академіка  Корольова,  15  та
прибудинкової території (колективне звернення мешканців).

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Ходощук О.А.

ВИРІШИЛИ: 
         Інформацію, яка вказана в колективному зверненні мешканців  щодо
неналежного  стану  будинку  по  вул.  Академіка  Корольова,  15  та
прибудинкової території взяти до відома.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

6. СЛУХАЛИ:
Кухаренко  В.І.,  який  ознайомив  членів  комісії  з  депутатським

зверненням від 03.07.2017 депутата Линченка М.Д.  про включення робіт з
усунення аварійності скляних блоків у будинку по пров. Фортечному, 21 до
Програми  утримання,  благоустрою  та  розвитку  житлово-комунального
господарства міста Кропивницького на 2017-2021 роки.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
        Обстежити членам комісії  аварійність скляних блоків у будинку по
пров. Фортечному, 21.
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Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

7. СЛУХАЛИ:
           Кухаренко В.І., який ознайомив членів комісії зі зверненням Ради голів
ОСББ про співпрацю від 27.07.2017 № 8.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Шеремет О.С.

ВИРІШИЛИ: 
         Інформацію, яка вказана в зверненні Ради голів ОСББ про співпрацю від
27.07.2017 № 8 взяти до відома.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

8. СЛУХАЛИ:
          Кухаренко В.І., який ознайомив членів комісії з проектом рішення
міської  ради  №  1176 „Про  внесення  змін  та  доповнення  до  рішення
Кіровоградської  міської  ради  від  17  січня  2017  року  №  762  „Про
затвердження Програми розвитку дорожнього господарства та безпеки руху в
місті Кропивницькому на 2017-2021 роки” та основними його положеннями.

        В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
       Погодити проект рішення міської ради № 1176 „Про внесення змін та
доповнення до рішення Кіровоградської міської ради від 17 січня 2017 року
№ 762 „Про затвердження Програми розвитку дорожнього господарства та
безпеки руху в місті Кропивницькому на 2017-2021 роки”.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

9. СЛУХАЛИ:
Кухаренко  В.І.,  який  ознайомив  членів  комісії  з  пропозиціями  до

Програми утримання,  благоустрою  та  розвитку  житлово-комунального
господарства міста Кропивницького на 2017-2021 роки. 

        В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
          Погодити пропозиції до Програми утримання, благоустрою та розвитку
житлово-комунального  господарства  міста  Кропивницького  на  2017-2021
роки, викладені у листі від 02.08.2017 № 133-вих.
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Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

10. СЛУХАЛИ:
           Кухаренко В.І., який ознайомив членів комісії з проектом рішення
міської  ради  №  1177 „Про  внесення  змін  та  доповнення  до  рішення
Кіровоградської  міської  ради  від  17  січня  2017  року  №  763  ,,Про
затвердження  Програми  утримання,  благоустрою  та  розвитку  житлово-
комунального  господарства  міста  Кропивницького  на  2017-2021  роки”  та
основними його положеннями.

        В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
          Погодити проект рішення міської ради № 1177 „Про внесення змін та
доповнення до рішення Кіровоградської міської ради від 17 січня 2017 року
№ 763 ,,Про затвердження Програми утримання,  благоустрою та розвитку
житлово-комунального  господарства  міста  Кропивницького  на  2017-2021
роки”.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

11. СЛУХАЛИ:
             Кухаренко В.І.,  який  ознайомив членів  комісії  з  виконанням
протокольних доручень наданих постійною комісією від 05.07.2017 № 32.

          В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
           Погодити  інформацію щодо  виконання протокольних доручень
наданих  постійною  комісією  від  05.07.2017  №  32  викладену  у  листі  від
02.08.2017 № 130-вих.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

12. СЛУХАЛИ:
             Мосіна О.В., який ознайомив членів комісії з листом від 13.07.2017
№ 1293/041 в.о. директора КП „ТЕПЛОЕНЕРГЕТИК” Колотухи С.В. щодо
можливості виділення фінансової допомоги на першочергові заходи. 
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ВИРІШИЛИ: 
          Інформацію стосовно можливості виділення фінансової допомоги на
першочергові заходи взяти до відома.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

13. СЛУХАЛИ:
Зайченка В.В.,  який ознайомив членів комісії  зі  (усним)  зверненням

депутата Кіровоградської міської ради Кролевця А.В. про вирішення питання
щодо асфальтування вул. Осмьоркіна.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Кролевець А.В.

ВИРІШИЛИ: 

          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  зробити  проектно-кошторисну  документацію  щодо
асфальтування вул. Осмьоркіна та включити зазначений об’єкт в  Програму
розвитку дорожнього господарства та безпеки руху в місті Кропивницькому
на 2017-2021 роки.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

14. СЛУХАЛИ:
             Зайченка В.В., який ознайомив членів комісії зі зверненням депутата
Кіровоградської  міської  ради  Пінчука  В.В.  від  02.08.2017  №  99  про
вирішення  питання  щодо  проведення  капітального  ремонту  дороги  по
вул. Бабушкіна (додається).  

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Кролевець А.В.,
Пінчук В.В.

ВИРІШИЛИ: 

          Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської ради зробити проектно-кошторисну документацію щодо капітального
ремонту  дороги  по  вул.  Бабушкіна  та  включити  зазначений  об’єкт  в
Програму  розвитку  дорожнього  господарства  та  безпеки  руху  в  місті
Кропивницькому на 2017-2021 роки.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.
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15. СЛУХАЛИ:
          Цертія О.М., який запропонував Головному управлінню житлово-
комунального господарства міської ради підготувати звіт про хід виконання
ремонтних робіт у м. Кропивницькому по галузевим Програмам.
 
          В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Кухаренко В.І.

ВИРІШИЛИ: 
         Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства
міської  ради  підготувати  звіт  про  хід  виконання  ремонтних  робіт  у
м. Кропивницькому по галузевим Програмам.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.
 

Голова комісії В.Зайченко

Секретар комісії В.Пінчук
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